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Helyben

„Várható-e megnyugtató megoldás az állami és önkormányzati utakat is érint ő közös
közúti beruházások ügyében” címmel a Házszabály 91 . § alapján írásbeli kérdést
nyújtok be dr . Fellegi Tamás Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz és dr . Matolcsy György
Nemzetgazdasági Miniszter Urhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Urak!

Az állami és önkormányzati utakat is érintő közös közúti beruházások ügyében egy
konkrét zalaegerszegi projekt (Göcseji út/Mártírok út csomópont) bonyolítása sorá n
folyamatosan felmerülő problémák miatt 2010 . február 25 . és 2010 . április 26 . napján
írásbeli kérdéseket nyújtottam be Varga István Nemzeti Fejlesztési és Gazdasági Miniszter
Urhoz és Hónig Péter Közlekedési, Hírközlési és Energiaügyi Miniszter Úrhoz .

Az írásbeli kérdésekre a válaszokat 2010 . márciusban NFGM/2826/2 (2010), illetve 2010 .
májusban NFGM/4959/3 (2010) számon kaptam meg . A két írásbeli válasz természetesen
egymással ellentmondó volt és finoman fogalmazva sem segítette az ügy megoldását .

A probléma rövid lényege, hogy a közúti közlekedésrő l szóló 1988 . évi I . törvény 29.§ és
33 § közút kezel ői és építtető i jogosultságra vonatkozó hatályos rendelkezései az állami és
önkormányzati tulajdonú utakat is érintő , közös közúti beruházások esetén nemcsak a
gyakorlati kivitelezést, hanem már a szakmai előkészítés folyamatát is nehezítik, nem
beszélve arról az esetrő l, amennyiben a beruházás pályázati projekt keretein belül történik .

Az érintett projekt esetében a minisztériumoktól kapott ellentmondó információk, a
Nemzeti Közlekedési Hatóság közreműködésének hiánya és a Magyar Közút Nonprofit
Zrt. akkori szakmai vezetésének átgondolatlan döntései a zalaegerszegi önkormányzato t
kényszerpályára állították úgy, hogy jelentős többletadminisztráció és érdemi ügyvitel i
teher mellett a beruházás 2011 . évre csúszott át .

A fentiekre tekintettel tisztelettel kérdezem Miniszter Urakat, hogy várható-e az érintett
problémakör rendezése a vonatkozó jogszabály módosításával, vagy olyan egysége s
gyakorlat kialakításával, amely a lebonyolítás és finanszírozás dandárját elvégz ő
önkormányzatok érdekeit szolgálja ?
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Tisztelettel kérdezem Miniszter Urakat, hogy - az egyébként nem egyedi esetként szolgál ó
zalaegerszegi példára is tekintettel - várható-e a Magyar Közút Nonprofit Zrt és a
Közlekedésfejlesztési Koordinációs Központ szakmai felülvizsgálata, szervezeti é s
hatásköri racionalizálása?

Budapest, 2010. november 10 .

Várom ágtisztelő válaszá
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